

# 4天3晚 柬埔寨暹粒之旅 CAMBODIA – SIEM REAP

**特色景点: 世界古迹遗产之旅-吴哥窟, 巴戎寺, 斗象露台, 癞王阳台, 塔普伦寺, 洞里萨湖**

Tour Attractions: World Heritage Tour - Angkor Watt, Bayun Temple, Terrace of the Elephants, Terrace of the Leper King, Banteay Kdei Tonle Sap Lake

## 第一天 吉隆坡-暹粒 (无餐)

抵达后, 当地导游接待并送往入住酒店后自由活动。

## 第二天 暹粒-吴哥窟 (早/午/晚餐)

早餐后, 参观吴哥窟“世界第七大奇景”。午餐于本地餐厅。下午继续参观大吴哥大南门, 其中有许多精美的佛塔以及众多的石刻浮雕, 蔚为壮观。**巴戎寺**, 巴戎寺是一座金字塔形建筑, 最高处是一座涂金的圆形宝塔。巴本寺, 台基上第一层的南门有仙女雕像和各种动物雕像。第二层的西边是一个卧佛。**斗象露台**, 这里也是国王选择作战用大象的地方, 因此得名斗象台。**癞王阳台**, 当时的皇家火葬场所在地, 因平台顶端一座没有性别的“癞王”雕像得名。**塔普伦寺**, 为一座古寺廟建築神殿, 内则是供奉“智慧女神。斑蒂喀黛, 一个佛教寺庙, 建筑风格为巴戎风格。皇家浴池, 是举行沐浴仪式的场所, 也是看日出的最佳地点之一。然后在**变身塔**看日落。回到省市中心, 自助晚餐于本地餐厅以及本地传统表演, 夜宿暹粒。

## 第三天 暹粒 (早/午餐)

早餐后, 游览浮村。在**洞里萨湖**乘坐传统木船体验渔民生活。雨季时, 洞里萨湖是全亚洲最大的淡水湖之一。回到省市中心, 在**DFS的“T”画廊**享受国际品牌产品免税购物。午餐于本地餐厅。下午自由活动。自付晚餐及宿夜暹粒

## 第四天 暹粒-吉隆坡 (早餐)

早餐后自由活动到集合时间送往机场。旅程结束。

## DAY 1: ARRIVAL - SIEM REAP (X)

Upon arrival Siem Reap airport, meet & greet. You will be transfer to your selected hotel.

## DAY 2: SIEM REAP - ANGKOR WAT TEMPLE TOUR (B, L, D)

After breakfast, we begin to visit Angkor Wat the “7th Wonders” of the World” and the world largest temple with excellent masterpiece of carvings, sculptures and perfect structure. Enjoy lunch at local restaurant. After lunch, we visit the impressive **South Gate of Angkor Thom**. Then, we visit **Bayon Temple**, the second main temple of Cambodia after Angkor Wat. After that, we visit Baphoun which is an enormous Hindu mountain temple constructed in early 11th century. Next, we walk along the **Terrace of the Elephants** and **Terrace of the Leper King**. After that, we explore Ta Prohm, another Buddhist temple covered by dense tropical forest where Tomb Raider Movie was filmed. Visit **Banteay Kdei**, a grand Buddhist temple built in late 12th century. Sras Srong, 1000 year old man-made lake. We could either visit sunset **Pre Rup Temple**. Back to town, Buffet dinner with Khmer traditional show at local restaurant and overnight in Siem Reap.

## DAY 3: SIEM REAP (B, L)

After breakfast hotel excursion to **Chong Kneas Floating Village**, take a ride by traditional wooden boat on Tonle Sap Lake to experience the fishermen life. In the wet season, the Tonle Sap Lake is one of the largest freshwater lakes in Asia. Back to town, enjoy duty free shopping international brand products at the **T Gallery by DFS**. Lunch at local restaurant. Afternoon free on own leisure. Dinner on own account and overnight in Siem Reap.

## DAY 4: SIEM REAP - KUALA LUMPUR (B)

After breakfast free on own leisure till time to pick up at hotel for transferring to your next destination.



### 我们的全包 Our All-In:

来回机场税 Airport Tax, 燃油费及杂费 Fuel Tax, Tour 全程导游/司机小费 Guide/Driver Tipping, 酒店住宿 Hotel, 用餐 Meals, 景点门票 Entrance Fee

**不含 Exclude: 旅游保险 Insurance**

\*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。\*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice\*

#### Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

#### Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

#### Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

#### Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989